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 Alelnöki elképzeléseim  

A Vasas Szakszervezeti szövetség létének kérdése nem önmagában a szervezetről szól, hanem 
arról, hogy lesz-e az elkövetkező évtized(ek)ben olyan társadalmi erő, amely világos értékek 
mentén csak és kizárólag a dolgozók érdekeit nézi. A Vasas szervezet felelőssége 
megkérdőjelezhetetlen. Amennyiben együtt tudunk működni, érdekeinket közösen jelenítjük 
meg, akkor a mindenkori kormánnyal és persze a munkáltatókkal szemben erőt tudunk mutatni. 

A szövetség igazi erejét a tagok jelentik. Szeretném tovább erősíteni a szakszervezetet a többi 
zsákszövettel szemben és egy meghatározó erős szakszervezetett  létrehozni  vezető kollégákkal 
A szervezetet tekintve nélkülözhetetlen a jól felkészült apparátus, ami együttműködve a 
kollégákkal ki tudja szolgálni az igényeket. Fontos, hogy kialakuljon egy hatékonyan működő 
rendszer, ami minden támogatást meg tud adni az arra igényt tartó kollégáknak. 

Talán a legtöbbet emlegetett szakszervezeti mérőszám a taglétszám. Ha ez növekszik, már 
sikeresnek mondhatjuk működésünket. Természetesen akadhatnak akadályok is, rossz 
gazdasági környezet, ellenséges politikai viszonyok stb. Vannak olyan helyzetek amikor már a 
tagmegtartást is eredménynek kell elkönyvelni, azonban sohasem szabad elfelejteni, hogy 
folyamatosan építkeznünk kell és törekednünk kell a növekedésre, új tagokkal, fiatalokkal, és a 
meglévő tagok megtartásával. Ezt a nehéz küzdelmet a munkahelyeken, a területen, az kell 
megvívni, amihez a szövetségnek minden segítséget meg kell adnia. 

 

Biztosítani kell az információk folyamatos áramlását a szervezeten belül, az ágazatokkal, 
kollégákkal. A sajtófigyelés hírlevél formájában történő újragondolása, több személyes jellegű 
találkozó, aktív bizottságok, szakműhelyek, szakszervezeti klubélet megszervezése mind-mind 
olyan lehetőség, amelyet végig kell gondolnunk. 

Mind a hagyományos csatornákat –nyomtatott sajtó, tv, rádió –mind az új szociális médiát –
Facebook, blogok, Twitter –fel kell használni, hogy a lehető legtöbb emberhez jussanak el az 
üzeneteink, hogy minél több helyen, minél többször lehetőleg pozitív kontextusban hangozzék el 
a szakszervezet szó. Nagyon nagy segítséget jelenthetne minden területen kint  lévő  kollégánk  
számára, ha sikerülne egy pozitív képet kialakítani az átlagemberek fejében a 
szakszervezetekről. Jelenleg sajnálatos módon kevés teret hagynak számunkra a hagyományos 
médiafelületeken, itt rövid távon nem számíthatunk jelentős előrelépésre. Ezért felértékelődnek 
a területeken dolgozó kollégák helyi médiakapcsolatai, illetve a szociális médiában kialakítható 
jelenlét. Itt főleg a fiatalokat lehet megszólítani, elérni. Fontosnak érzem, hogy a szövetség 
segítse a tagszervezeteit azok saját eredményeiknek, rendezvényeiknek megjelenését a 
médiában. Minden egyes eredmény közös siker lehet. 

Az utánpótlás nevelést dinamizálni kell, erős belső oktatási rendszert kell kialakítani, olyan 
programot kell kidolgozni, amely révén a VASA Szakszervezeti Szövetség képes lesz megszólítani 
a pályakezdőket is. Fontos lenne elérni, hogy mind tagjaink mind tisztségviselőink között 
növekedjen a fiatalok aránya. Ezért, ha kell, jó gyakorlatok összegyűjtésével, anyagi 
támogatással, vagy emberi erőforrás koordinációjával segítenünk kell az területeken kint lévő 
kollégákat. 

Ugyan ezt kel tenni házon belül is. Folyamatosan  montírozni kell a  lehetőségeinket. 
Könyvelésnél diák  munkások alkalmazása . Épület  rekunsdtrukcios ütemtervvet  késziteni. A 
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biztosítani kell a jobb munkafeltételeket a területen a régiósoknak el kell jobban osztani a 
munkást és a feladok mellé technikai eszközöket is tudnunk kell, biztositani. 
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